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Dank ERED

We gaan hier in onze Corona ledenbrief een paar zinnen over opnemen.

W.b. compensatie stel ik voor dat we snel een afspraak maken. Gemeenten gaan daar snel naar vragen verwacht ik.

Groet

size |5.1.2e
Vereniging van Nederlandse Gemeenten

M06

www.vng.nl

van: [IEEE BR. (E20) JEEEDM@ minvws.ni>

Verzonden: maandag 8 maart 2021 17:28

Aan: BE ERED @vNG.NL>;EEE BE <

@minvws.nl>;

5.1.2ABN @VNG.NL>

A; 51.2) SEE oivvs> EEEBE. CED)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

Bijgaand een door onze minister getekende brief met het verzoek aan gemeenten huisartsen te faciliteren bij het zoeken naar

vaccinatielocatie. Deze wordt nu per post naar de VNG gestuurd. In de Kamerbrief die vanavond uitgaat, zal hier ook in één zin

naar verwezen worden.

Voor eventueel te maken kosten door gemeenten, moeten we binnenkort nog maar een keer afstemmen.

Ik hoop jullie voor nu geinformeerd te hebben.

Vriendelijke groet,

COVID-19 Vaccinatie |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

= minvws.nl |



Verzonden: dinsdag 2 maart 2021 16:14

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

Hoi EEE

1148141

Er wordt gezocht naar een manier om de compensatie te regelen, maar dat vergt nog uit tijd/uitzoekwerk. Tegelijk willen we

graag snel de brief uitdoen, dus ik stel voor dat we in deze brief de toezegging laten staan dat VWS compensatie regelt ,maar

dat we dan achter de schermen uitzoeken met elkaar hoe we dat regelen. Van belang is dat de toezegging van VWS staat. Als

we duidelijk hebben hoe we de compensatie kunnen regelen communiceren we met jullie (VNG) en dan kunnen jullie wellicht die

informatie onder de gemeenten delen.

Dan vertraagt de brief niet en kan die snel uit, zodat het verzoek vanuit VWS snel de gemeenten bereikt.

Kan jij je daar ook in vinden?

Groet,

Verzonden: maandag 22 februari 2021 13:09

G minvws.nl>; EE EXE < VNG.NL>

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

We gaan intern kijken naar de mogelijkheden hiervoor, komen we op terug.

Groet,

Verzonden: maandag 22 februari 2021 11:44

Aan: EERIE, IE.

G minvws.nl>; BEES BEES < VNG.NL>CC: BEALE. BEd.

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

Nog een opmerking [EXER Hebben jullie al een idee hoe die compensatie kan plaatsvinden? Zullen we dat zsm bespreken? Ik wil

daar ook collega team gemeentefinancién bij betrekken.

En ik zou hier ook iets over in de brief opnemen.

Groet

5.1.2e
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Verzonden: maandag 22 februari 2021 10:12

G minvws.nl>; FEES BEES < VNG.NL>

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen
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HoiEES
Zie toevoegingen/aanpassingen in de brief naar aanleiding van jouw opmerkingen.

1° opmerkingen overgenomen, 2° hebben we ook kunnen regelen.

De minister zal de brief verzenden, ik hoop de komende dagen. Kun jij aangeven of de geadresseerde klopt?

Groet,

Verzonden: donderdag 18 februari 2021 18:33

Aan: BEANE
3 ii 1

cc: [IEE 1, aminvws.nl>; Ei BEY < VNG.NL>

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

Akkoord met de brief met nog 2 opmerkingen:

lk zou de zin conform de vorige afspraak in juni als volgt formuleren: Wij vragen de VNG gemeenten op te roepen een

inspanningsverplichting te leveren om kosteloos ruimte in de wijk beschikbaar te stellen voor huisartsen die het vaccineren echt niet

in de eigen praktijkruimte kunnen regelen.

2° In het overleg laatst heb ik ingebracht dat er voor gemeenten een compensatie voor de te maken kosten nodig is. Je collega| EXER
zei toen dat dat bespreekbaar is.

Groet
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Verzonden: donderdag 18 februari 2021 12:21

G minvws.nl>; EEE EXER < VNG.NL>

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

Ho iERES

Het lukt in de agenda niet om op korte termijn een afspraak in te plannen, dus lijkt me goed om voor nu even via de mail te

bekijken of we overeenstemming over deze brief kunnen krijgen. Omdat de huisartsen al heel snel beginnen met de vaccinatie

(nu al Zeeland), willen we de brief spoedig verzenden. In de bijlage vind je een concept-brief. Ik hoop dat je hier reactie op kunt

geven.

Groet,

var: [EEE
Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 13:10

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

Hoi EAE

Mijn collega[IEEE<=ft inmiddels ook gesproken met de LHV en gevraagd mee te denken aan de vraagverduidelijking.

We stellen met die input vanuit de LHNV een concept-brief op voor de VNG. Hier hebben we ook over gesproken in het PO van
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de directie DMO van enige tijd geleden. We zouden graag een overlegje met je willen inplannen om de concept-brief te

bespreken en af te stemmen met je. Ik zal daar een vergaderverzoekje voor doen. Mijn collega REY (of ikzelf) zal de concept-

brief daarvoor nog naar je versturen.

Groet

Directie Publieke Gezondheid | Afdeling Crisisbeheersing & Infectieziekten

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
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a.

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 16:15

Aan: VNG.NL>

Onderwerp: RE: vaccinatieruimte huisartsen

Hoi EES

comm mijn reactie even op zich heeft laten wachten. Ik heb zelf inmiddels ook goed contact gehad met | EIR Ze heeft

me de situatie daar in de regio uitgelegd. Ik zal intern even verder kijken wat er mogelijk is in onze communicatie richting de

GGD-en.

Ik kom nog terug op het gesprek met de LHV, heeft volgens mij al plaatsgevonden, maar was ik niet bij. Ik wacht even op de

terugkoppeling.

Groet,

Verzonden: donderdag 4 februari 2021 17:58

Aan: [EXEDE §. JEEESECEIN© minvws.ni>
Onderwerp: vaccinatieruimte huisartsen

Hallo

We hadden het vorige week over de mogelijkheid om huisartsen locaties beschikbaar te stellen voor de Covid vaccinaties. Heb je

inmiddels al met LHV gesproken?

lk werd vanochtend gebeld door gemeente Rotterdam. Huisartsen willen daar gebruik maken van de GGD locaties, die nag niet of

niet volledig in gebruik zijn door GGD. GGD blijkt daar moeilijk over te doen.

Wellicht is het een idee dat de minister iets in zijn brief aan de GGD meeneemt hierover (‘samen pakken we de crisis aan’)?

Groet
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